



Bringing Internationally Renowned Art Collections to the Island

New Art Pieces By Famous International Artists have been added to the Art Collection of the region's only 5 Star Boutique Hotel located in Bahrain

Manama, Bahrain - November 2020 - The award-winning 5-star boutique hotel, The Merchant House Bahrain has introduced exquisite new art pieces that include **international and world-famous artists Warhol, Picasso, Hirst, and Jisbar**, curating a new kind of travel and cultural experience, rooted in the interests of the local and international community who have an appreciation for art and culture.

Justin Kim, General Manager of The Merchant House, shared "The Merchant house believes that art has the power to connect and engage with the guests and the unique ambience that we created with art and our personalised service can enrich the guest experience to be memorable ones. We've extended our art collection with the world's most famous art gems and will continue to feature and support both local and regional talent by being one of the only hotels in the region to secure a place for such an outstanding art collection of this calibre."

With every architectural and culinary detail crafted to convey a luxurious vibe, the hotel has been welcoming its guests into a community of creativity, luxury, exclusivity, culture, and art. The guest experience commences from the exterior of the building, where the historic side of Manama is displayed through the iconic Bab Al Bahrain, the getaway to Manama's traditional souq. The hotel has a growing collection of more than **200 pieces featuring** up and coming local Bahraini artists in addition to, the world-famous art pieces like **The Marilyn Diptych by Andy Warhol, Luxe Pearl Earring by Jisbar and Kristjana S Williams's Singjandi Holur Blue Ocean.**

The most striking art piece when you enter The Merchant House is the graffiti pillar that stands tall by the local artist Mustafa Al Halwachi. You can enjoy sipping your coffee or tea at Cafe Gray while admiring the unique art collection or you can read a book at the library while admiring **Picasso's Picador Bull bullfighting Horse** famous art piece. Every floor of the hotel includes spaces for art in the hallways and even the elevator!

The art collection is displayed throughout the different areas of the hotel, each floor and room features unique art pieces, including historic photographs from Bahrain house of photography. The property has 46 luxury suites that include an open-plan-sitting room, a kitchen with a dining area, and a spacious bedroom. There are a lot of famous art gems located in the suites by different local and regional artists. You will have to spend a few nights to get the chance to see the best of them, keeping in mind that The Merchant House is one of the only hotels in the region to cater both local and international art pieces in one place! Such initiatives support Bahrain's tourism efforts to be a hub for culture and art in the region.



- END -

About The Merchant House

Located next to the iconic Bab Al Bahrain, the getaway to Manama Souq. This new boutique hotel comes at an exciting time as the area is currently being regenerated to re-establish the prominence of downtown Manama. With only 46 beautifully appointed suites, The Merchant House features a unique collection of contemporary art and bursts with exciting work by up & coming, and well-established Bahraini and international artists alongside talent from around the gulf.

For Media Inquires:

Obai & Hill

Design and PR Agency

www.obaiandhill.com

Zahra Khalaf

accountmgt@obaiandhill.com

[+973 17536092](tel:+97317536092)

تمت إضافة قطع فنية جديدة لفنانين عالميين مشهورين إلى المجموعة الفنية للفندق البوتييك ذا 5 نجوم الوحيد في المنطقة والواقع في البحرين

المنامة، البحرين نوفمبر 2020 قام فندق ذا ميرشانت هاوس الحائز على جوائز من فئة الخمس نجوم بإضافة قطع فنية جديدة خلابية في الفندق والتي تشمل فنانين عالميين مثل وار هول وبيكاسو و هيرست وجسبار، ليقدّموا للزوار تجربة فريدة من نوعها في السياحة والخبرة الثقافية جاذبة للمجتمع المحلي والدولي لمن لديهم شغف للفن والثقافة.

شارك جاستن كيم، المدير العام لـذا ميرشانت هاوس: "يؤمن ذا ميرشانت هاوس بأن الفن لديه القدرة على التواصل والتفاعل مع الضيوف، والأجواء الفريدة التي خلقناها بالقطع الفنية إلى جانب خدماتنا المتميزة يمكن لها أن تثري تجربة الضيف لتكون تجربة إستثنائية لا تُسنى. لقد قمنا بتوسيع مجموعتنا الفنية بأشهر القطع الفنية في العالم وسنواصل إبراز ودعم المواهب المحلية والإقليمية على حد سواء من خلال كوننا أحد الفنادق الوحيدة في المنطقة التي تضمن مكا لمثل هذه المجموعة الفنية المتميزة من هذا الكفاءة."

ومع الإهتمام بأدق التفاصيل المعمارية والمتعلقة بالمطبخ التي تم تصميمها لإضفاء أفخم الأجواء؛ يرحب الفندق في ضيوفه بمزيج من الإبداع والرفاهية الحصرية والثقافة والفن. تبدأ تجربة الضيف من الجزء الخارجي للمبنى، حيث يتم عرض الجانب التاريخي من المنامة من خلال باب البحرين الشهير والذي يعد المدخل إلى سوق المنامة التاريخي. ويحتوي الفندق على مجموعة متزايدة من أكثر من 200 قطعة تضم فنانين بحرينيين صاعدين بالإضافة إلى قطع فنية مشهورة عظمًا مثل مارلين ديبيتيك بواسطة أندي وار هول وحلق لوكس بيرل من جسبار وكريستينا س ويليامز سونغ جاندي هولور بلو أو شن.

وأكثر القطعة الفنية فُا للانتباه عند دخولك إلى ذا ميرشانت هاوس هي عمود الكتابة على الجدران الذي يقف شخًا للفنان البحريني مصطفى الحلواجي. ويمكنك الاستمتاع باحتساء قهوتك أو الشاي في كافيته غراي أثناء الاستمتاع بالمجموعة الفنية الفريدة أو يمكنك قراءة كتاب في المكتبة والاستمتاع بجمال قطعة بيكاسو الشهيرة بيكادور لمصارعة الثيران. ويحتوي كل طابق من الفندق على مساحات للفن في الممرات وحتى المصعد!

ويتم عرض القطع الفنية في جميع أنحاء المناطق المختلفة من الفندق، ويتميز كل طابق وغرفة بقطع فنية فريدة، بما في ذلك الصور التاريخية من دار التصوير الفوتوغرافي في البحرين. يضم الفندق 46 جهاً فنياً تشمل غرفة جلوس ذات مخطط مفتوح ومطبخ مع منطقة لتناول الطعام وغرفة نوم واسعة. ويوجد الكثير من القطع الفنية الشهيرة الموجودة في الأجنحة لفنانين محليين وإقليميين مختلفين. وسيتوجب عليك قضاء بضع اللحظات للحصول على فرصة لرؤية أفضل ما لديهم، مع الأخذ في الاعتبار أن ذا ميرشانت هاوس هو أحد الفنادق الوحيدة في المنطقة التي تعرض كل من القطع الفنية المحلية والعالمية في مكان واحد! تدعم مثل هذه المبادرات جهود السياحة في البحرين لتساهم في تحقيق هدف جعلها مركزاً للثقافة والفن في المنطقة.

حول ذا ميرشانت هاوس

يقع بالقرب من باب البحرين الشهير، بوابة سوق المنامة. يأتي هذا الفندق البوتييك الجديد في وقت مناسب حيث يتم تجديد المنطقة حياً لإعادة تأسيس مكانة وسط مدينة المنامة. يضم ذا ميرشانت هاوس 46 جهاً فقط مهياً بشكل راقٍ، ويتميز بمجموعة فريدة من الفن المعاصر والمليئة بأعمال خلابة لفنانين بحرينيين وعالميين راسخين إلى جانب المواهب من جميع أنحاء الخليج.

للاستفسارات الإعلامية:



أوباي وهيل

وكالة التصميم والعلاقات العامة

www.obaiandhill.com

زهراء خلف

accountmgt@obaiandhill.com

+973 17536092